



Dear Parents,

As Term 3 of the academic year 2020/2012 is ending, we would like to thank you for your patience, support and dedication during the second term. We would also like to wish our students the very best during their final exams.

Kindly check below for end of Term 3 Final Exam Schedule

Important notes:

- All Exams will be **online** using MS Teams.
- Students are required to login 15 minutes before the exam and be ready.
- Mic should be on during all times of the exam.
- The link of the exam will be posted at the beginning of the exam; students should open the link directly when it is posted, otherwise they will lose time from the exam.

Final Exam Important Instructions for students:

Before the Online Exam:

- Prepare yourself for the exam very well
- Make sure a proper space is allocated to take the exam without any distractions
- It is best to use a PC or a laptop to take the exam. Check your device to avoid last-minute problems.

During the Online Exam:

- Students should join 15 minutes before the exam time
- Mic should be on at all the times of the exam
- If you face any technical problems, please inform the teacher immediately, so he/she can support you. Please detail the problem, No Need to Panic.
- Check your work before you submit it. Ensure that every answer is complete and appears as you intended. Review the accuracy of your answers, as well as your spelling and grammar.
- Click submit 5 minutes before the end of the exam time. You should only do so once, but if you have a problem, try once more. If you still have a problem submitting the test, let the teacher know immediately.

Parents play a vital role in the learning journey of their children and for this their support during these exams is appreciated. They are kindly support by:

- Ensuring that their son/daughter is on time for the exam.
- Helping their children plan their study effectively and prepare thoroughly for the exam.
- Supporting their children through providing an environment that free from distractions.
- Support the school by ensuring the integrity of the exams.



Al Zuhour Private School, Sharjah

مدرسة الزهور الخاصة. ذ. م. م.

16 May 2021

السادة أولياء أمور الطلبة الكرام

تحية طيبة من مدرسة الزهور وتمنياتنا لكم بقبول الطاعات و أن تكونوا قد قضيتم عيداً سعيداً.

مع اقتراب انتهاء الفصل الدراسي الثالث من العام الدراسي 2012/2020 ، نود أن نشكركم على سعة صدركم ودعمكم للمسيرة التعليمية لأبنائنا الطلبة . كما نتمنى لطلابنا كل التوفيق خلال اختباراتهم النهائية كما هي موضحة في الجدول المرفق.

ملاحظات هامة:

-ستكون جميع الاختبارات عبر الإنترنت باستخدام MS Teams.

-يجب على الطلاب تسجيل الدخول قبل 15 دقيقة من الاختبار والاستعداد له.

-يجب أن يكون الميكروفون قيد التشغيل خلال جميع أوقات الاختبار.

- سيتم توزيع رابط الاختبار في بداية الوقت؛ يجب على الطلاب فتح الرابط مباشرةً حال استلامه ، وإلا فسيضيع عليهم الوقت من الاختبار.

إرشادات مهمة للطلبة في الاختبار النهائي:

قبل الامتحان عبر الإنترنت:

• جهز نفسك جيداً للامتحان

• تأكد من تخصيص مساحة مناسبة لإجراء الاختبار دون أي إلهاء

• من الأفضل استخدام جهاز كمبيوتر شخصي أو كمبيوتر محمول لإجراء الاختبار. تحقق من جهازك لتجنب مشاكل اللحظة الأخيرة.

أثناء الاختبار عبر الإنترنت:

• يجب على الطلاب الانضمام قبل 15 دقيقة من موعد الامتحان

• يجب أن يكون الميكروفون قيد التشغيل في جميع أوقات الامتحان

• إذا واجهت أي مشاكل فنية ، يرجى إبلاغ المعلم على الفور ، حتى يتمكن من دعمك. يرجى توفير كل التفاصيل عند عرض المشكلة. لا داعي للذعر.

• تحقق من إجاباتك قبل إرسالها. تأكد من أن كل إجابة كاملة وواضحة بالشكل الذي تريده. راجع إجاباتك بدقة، بالإضافة إلى التأكد من السلامة اللغوية.

• انقر زر التسليم submit قبل 5 دقائق من نهاية وقت الامتحان. يجب عليك القيام بذلك مرة واحدة فقط، ولكن إذا كانت لديك مشكلة، فحاول مرة أخرى. إذا كنت لا تزال تواجه مشكلة في إرسال الاختبار، فأخبر المعلم على الفور.

لأولياء الأمور دورٌ حيويٌّ في مسيرة التعلم لأبنائهم ولهذا فإن دعمهم خلال هذه الاختبارات سيكون ذو فائدة كبيرة. بإمكان أولياء الأمور دعم أبنائهم من خلال:

•التأكد من أن ابنهم / ابنتهم جاهز في الموعد المحدد للامتحان.

•مساعدة أبنائهم على التخطيط لدراساتهم بشكل فعال والاستعداد الجيد للامتحان.

•دعم أبنائهم من خلال توفير بيئة خالية من المشتتات.

• دعم المدرسة من خلال ضمان نزاهة الامتحانات.